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Интервю със з. а. на СРР Йосиф Конта
Представител на редак

цията помоли диригента на 
Букурещкия радиосимфони 
чен оркестър Йосиф Конта 
за кратко интервю.

— Аз лично и моите ко 
леги от оркестъра и хора 
на Румънското радио и те
левизия, както винаги е би 
вало досега, идваме по зо
ва на нашите сърца. И вся 
ка година нашите чувства 
на дружба и на сърдечно 
приятелство стават все по- 
силни. И за нас е голямо 
удоволствие да се срещнем 
с русенската фестивална пу 
блика, която в течение на 
тринадесет години израсна 
тъй много, че всеки музи 
кант би намерил в нея ис
тински съпричастния на 
своето изкуство и би сви
рил пред нея с най-голямо 
увлечение.

1 Искам да се възползувам 
от хубавата възможност, 
която ми дава вестникът, и 
да поздравя от сърце ру- 
сенци, като им пожелая но
ви големи успехи в тяхната 
всестранна дейност. Ние 
ви уверяваме в нашите най- 
хубави чувства и в искре- 
ното ни желание да се виж 
даме винаги на следващи
те фестивали.

Специално искам да се 
обърна към колектива на 

Русенския симфоничен ор
кестър, който чествува през 
тези дни своя 25-годишен 
юбилей, с най-топли думи 
на искрена дпужба и прия 
телство, да му честитя ви 
сокия държавен орден, с 
който е награден,, и да му 
пожелая от душа пови успе 
хи в неговото благородно 
поприще.

Аз и друг път съм под
чертавал, когато съм би
вал в Русе, какво голямо 
значение за развитието на 
музикалната култура и из
общо за всестранния култу 
рен живот в града имат гри 
жите на партията и държа 
вата, в лицето на техните 
местни органи. Иска ми се 
сега да напомня това отно 
во, защото виждам колко 
големи са резултатите от 
правилното и последовател 
но провеждане на партий
ните решения в живота.

Тази година фестивалът 
има знаменателно посвеще 
ние — 50-годишнината на 
първото в света антифаши
стко въстание Ние сме 
съставили програмата на 
трите си концерта с жела
ние да го ознаменуваме по 
най-достоен начин. В пър
вия концерт изпълнихме 
двама класици в музиката 
на нашите народи — Пип- 

ков и Енеску, като подбрах 
ме техни произведения с ре 
волюционна тематика. До- 
В"”'—> (б. р. снощи) ще 
изпълним Военния реквием 
на Бритън (вдъхновен от 
епичната борба на народи
те срещу фашизма през 
Втората световна война), а 
на заключителния концерт 
ще изпълним Деветата сим 
фония на Бетховен, която 
най-ярко въплъщава веков 
ния стремеж на народите 
да живеят в мир и дружба 
помежду си.

Горещо желаем с наше
то участие във фестивала 
да засвидетелствуваме съ
що чувствата на любов и 
дружба, които нашият на
род храни към братския 
български народ. И в този 
смисъл русенският фести
вал е една от проявите, кои 
то особено много способст 
вуват за задълбочаване на 
нашата дружба и за разши 
ряване на сътрудничество
то ни.


